

Subject: Appointment of General Counsel

In accordance with the disclosure requirements, OQ Base Industries (SFZ) SAOG ("OQBi" or the "Company") hereby announces the appointment of Dr. Sawsan Yaqoob Al Balushi as Company's General Counsel, effective 1st September 2026.

Dr. Sawsan Al Balushi has over 15 years of experience gained through working with leading law firms. She possesses extensive expertise in litigation, arbitration, commercial legal advisory services, and compliance, along with a strong ability to effectively and professionally manage a wide range of legal risks.

The Company extends its heartfelt best wishes to Dr. Sawsan Al Balushi and remains confident in her leadership in strengthening the Company's legal and governance framework and supporting its long-term success.

Yours Sincerely,

الموضوع: تعيين المستشار العام

امثالاً لقواعد الإفصاح، تود شركة أوكيو للصناعات الأساسية (المنطقة الحرة بصلالة) ش.م.ع. ("الشركة") أن تفيذكُم علماً بأنه تم تعيين الدكتورة سوسن يعقوب البلوشية مستشارة عامة للشركة اعتباراً من 1 سبتمبر 2026م.

تمتلك الدكتورة سوسن البلوشية خبرة تتجاوز 15 عاماً اكتسبتها من العمل في كبرى مكاتب المحاماة، وتمتلك خبرة راسخة في التقاضي والتحكيم والاستشارات القانونية التجارية والامتثال، إلى جانب كفاءتها في إدارة المخاطر القانونية المتنوعة بفعالية ومهنية عالية.

تُعرب الشركة عن ثقتها بالدكتورة سوسن البلوشية في قيادة الأعمال القانونية وتحقيق أهداف الشركة متمنين لها التوفيق والسداد.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير



خالد بن خلفان العاصمي
الرئيس التنفيذي
Khalid Khalfan Al Asmi
Chief Executive Officer